

تصريح من الامارات دبي الوطني

الامارات دبي الوطني يعلن عن الانتهاء بنجاح من عرض استبدال سندات الشق الثاني من رأس المال

دبي، في 26 أبريل 2009
أعلن الإمارات دبي الوطني بتاريخ الثامن من شهر أبريل 2009، عن انتهاء عرض استبدال سندات الشق الثاني من رأس المال. وفي نهاية مدة تقديم العروض، وافق البنك على عروض بمبلغ 135.518 مليون دولار أمريكي. وسيقوم البنك، بتاريخ 30 أبريل 2009، بإصدار سندات بديلة بقيمة 103.658 مليون دولار أمريكي تحت برنامجه الخاص بسندات اليورو متوسطة الأجل. وستستحق السندات البديلة المذكورة بعد ثلاث سنوات، وتكون بفائدة قدرها ليبر + 450 نقطة أساسية.

وقال السيد ريك بدنر، كبير المسؤولين التنفيذيين في الإمارات دبي الوطني: "هذه نتيجة جيدة وتجسد بوضوح ثقة أسواق رأس المال العالمية بقدرة الإمارات دبي الوطني على الوفاء بالتزاماته متوسطة وطويلة الأجل. وقام ساهم ذلك بتعزيز موقع الإمارات دبي الوطني كمؤسسة مصرفية رائدة في إدارة التزاماتها المالية في أسواق رأس المال الإقليمية."
-انتهى-

Emirates NBD statement

“Emirates NBD successfully closes Exchange Offer for Lower Tier 2 Bonds.”

Dubai, 26 April, 2009

"On the 8th April, 2009 Emirates NBD announced closure of the Exchange Offer addressed to holders of Emirates Bank's Lower Tier 2 subordinated debt. At the conclusion of the tender period, the Bank accepted tenders in an amount of US\$135.518 million and will issue replacement notes under the Bank's EMTN Programme in the sum of US\$103.658 million on the 30th April, 2009. Those replacement notes will mature in three years and will pay interest at LIBOR+450.

Mr. Rick Pudner, CEO of Emirates NBD commented "This is a good result and is a clear demonstration of the global capital markets confidence in Emirates NBD's ability to service its

medium and long term obligations. Once again, Emirates NBD is at the very forefront of regional capital markets liability management."

-ends-